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Till Deltagare, styrelseledamöter 
  
Ärende KIF styrelsemöte 22/23-03 
  
Tid 2022-08-29 kl.16.45 
  
Plats Klubbstugan 
  
 

Deltagare Harald Simson 
Gunilla Windahl 

Ordförande 
v.ordförande 

 Bodil Pinzke Kassör 

 Hans Berg  
Thomas Pinzke 
Emma Andersson 

Sekreterare 
Ledamot 
Ledamot 

 Pierre Sjöström 
Richard Fordham 
Göran Wennlid 

Styrketräning 
Tennis 
Fiske 
 

   

1 Mötets öppnande 
 Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
  
2 Val av sekreterare/justeringsman 
 Hans utsågs till att föra dagens protokoll. Harald utsågs att justera protokollet. 
  
3 Föregående protokoll 
 Redskapet som hade lånats i styrkelokalen har kommit tillbaka. 

Beslöts att lägga protokollet till handlingarna. 
  
4  Allmän info 

Aktuell situation 
 

 Framtidsgruppen 
Pierre har haft ett möte, men ligger lite lågt, med tanke på att vi inte vet riktigt 
vad som skall hända med anläggningarna  

 

 Valberedningen 
Valberedningen har kommit med förslag till styrelseledamöter, man kommer att 
föreslå Staffan Carlsson som ny ordförande samt Katarina Wikander som ny 
kassör 
 

 Uppgradering Payson 
En uppgradering av tjänsten Payson måste göras enligt Thomas till en kostnad 
3500 kr plus moms, beräknas ta ca 5 timmar att göra. Beslöts att verkställa 
detta. 
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 Uthyrning sporthall 
Det har kommit synpunkter på att Göta tar för mycket tid i sporthallen. Med tanke 
på att det är Göta som initierat och sett till att finansiera det nya golvet i hallen, 
är det styrelsens uppfattning att Göta skall har förtur på tider i hallen, för att 
kunna genomföra sin ungdomsverksamhet.  

 Samverkan Göta 
Det råder viss osäkerhet kring hur bokning av tider för Götas nuvarande 
medlemmar, som inte berörs inom ramen för ungdomsverksamheten, 
handläggs. För att kunna boka våra anläggningar måste man vara medlem i KIF 
vilket även avser övriga deltagare i aktiviteten. Frågan lyfts upp vid kommande 
möte med Göta. Vid samma tillfälle diskuteras även huruvida Göta kan tänka sig 
att ta över ansvaret för utomhusbanorna. 

 Avtalsförlängning Kemira 
Gäller 2024 hur vi kan fortsätta att hyra. Harald och Staffan tar kontakt med 
Kemira 

  
  
5 Ekonomi 
 
 
 
 
 
 
6 
 
 
 

Bodil gick igenom den aktuella statusen för föreningens ekonomi. 
Vi har tappat lite när det gäller uthyrning av hallarna, men det kompenseras av 
uthyrning till Göta. Vi ligger på plus just nu, men resultatet förväntas bli som förra året. 
Vi behöver sälja fonder för att klara av kvarvarande kostnader för bl a städning, hyra 
Kemira etc. Resultatrapport bifogas protokollet 
 
Sektionsrapporter  

 Fiske 
Göran rapporterade att det kommer att anordnas en fisketur den 23 oktober 

 Styrketräning 
Pierre rapporterade att det var lite problem med bokning, där är folk som går på 
andras tider och tar med sig vänner som inte löst kortet. 

 Tennis 
Tennisträning pågår enligt Richard 
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Övrigt 
Ingen verksamhet i fritidsvillan, beslutet ligger kvar. Utebanorna, bana 2 öppet till  
1:e oktober, bana 1 stängs 1:e september. 
Diskuterades än en gång huruvida friskvårdsavgiften skulle halveras efter halvårsskiftet 
och fastslogs än en gång att administrationen kring detta är väsentlig större än 
behovet. 
 
Nästa möte 
Nästa möte 2022-12-01 
 
 
Vid protokollet                                                                       Justeras 
 
Hans Berg                                                                             Harald Simson                                                         
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